



روضة وهبة تماري
Wahbeh Tamari KG

أوقات انطلاق الحافلات Transportation Service Time

الرقم: ت.ا/291-2023
التاريخ: 2023/10/21

حضرة اولياء امور الأطفال المحترمين.
تحية طيبة وبعد.

بداية نشكر تفهمكم وتعاونكم خلال الفترة التجريبية لانطلاق الحافلات بالمواعيد غير المتفق عليها من بداية العام الدراسي حيث اننا خلال هذه الفترة قمنا بالعديد من التجارب لتلافي وصول بعض الحافلات بمواعيد يصل فيها الاطفال بوقت متأخر متعبين ومتعرقين ونائمين. إننا في روضة وهبة تماري نسعى دائماً لتوفير بيئة آمنة ومريحة للاطفال.

نحيطكم علمًا انه ابتداءً من يوم الإثنين 2023/10/23 ستنتقل الحافلات من الروضة الساعة 1:40 بدل 1:45 وستفتح الابواب للاهل الساعة 1:45 بدلاً من الساعة 1:50 ولنهائية العام الدراسي علمًا بأنه تم تعويض هذه الفترة صباحًا حيث تقوم معلمات الصف باصطحاب الأطفال من غرفة الانتظار الساعة 7:50 بدل الساعة 8:00 ويبدأ العمل معهم بشكل فردي على اوراق العمل والمهارات المخطط لها .

يبقى الدوام يوم السبت كالمعتاد؛ انطلاق الحافلات الساعة 1:15 و تفتح الابواب الساعة 1:30 بعد الظهر.
نشكر دائماً تفهمكم وتعاونكم

Dear Parents,

Greetings,

We would like to extend our thanks for your patience and understanding during this past period and apologize for the change of bus departure timings that differed from what was agreed upon at the beginning of the year. We have attempted various routes and arrangements to avoid for the children to spend too much time on the bus arriving tired and sleepy to their homes. At Wahbeh Tamari Kindergarten we always seek to provide a safe and comfortable environment for our dear children.

We would like to inform you that starting Monday Oct. 23, 2023, and until end of the academic year, bus departure time will be at 1:40pm instead of 1:45pm and doors open for parents at 1:45pm instead of 1:50pm. Homeroom teachers start working individually with the children on worksheets and planned for activities at 7:50am instead of 8:00am. Saturday timings remain the same; bus departure at 1:15pm and doors open for parents at 1:30pm.

Thank you for your continuous support and cooperation

مديرة الروضة

زهية شداد/ ابو خضر

Tel هاتف +962 (6) 566 2411 | Mob خلوي +962 (79) 506 0026 | info.tamari@nos.edu.jo | www.nos.edu.jo

ص.ب 941502 عمان 11194 الأردن | P.O.Box 941502 Amman 11194 Jordan

Accredited by



معتمدة من